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وزیر امور خارجه کشورمان گفت: وقوع 
جنگ میان ایران و آمریکا قریب الوقوع 
اتفاقی  اما ممکن است حوادث  نیست، 

رخ دهد.
قریب  را  آمریکا  و  ایران  جنگ  ظریف 
الوقوع دانستبه گزارش گروه بین الملل 
ظریف  جواد  محمد  میزان،  خبرگزاری 
با  مصاحبه  در  ایران  خارجه  امور  وزیر 

رسانه های  از  یکی  ایندیپندنت  روزنامه 
انگلیسی گفت: احتمال وقوع جنگ میان 
اما  الوقوع نیست،  ایران و آمریکا قریب 

ممکن است حوادث اتفاقی رخ دهد.
پنجشنبه  روز  در  که  مصاحبه ای  در   
منتشر شد، ظریف در خصوص حوادث 
اتفاقی توضیح داد و نمونه ای از این وقوع 
اینگونه حوادث احتمالی را عبور کشتی ها 

از تنگه هرمز دانست که اکثر کشور های 
صادرکننده نفت از این گذرگاه استراتژیک 

عبور می کنند.
علاوه بر آن محمد جواد ظریف در ادامه 
غیر  ورود  حادثه  به  خود  صحبت های 
آمریکا  نیرو های دریایی  قایق  قانونی ۲ 
به آب های ایران اشاره کرد که منجر به 

دستگیری نیرو های آمریکایی شد.

وزیر امور خارجه ایران از مبادله زندانیان 
آمریکایی با زندانیانی که قوانین تحریم ها 
در آمریکا و یا سایر کشور های دیگر را 
نقض کردند خبر داد. این در حالی است 
که طرح مبادله زندانیان درباره »نازنین 
و  دارد  انگلیسی  تابعیت  که  زاغری« 
شامل  را  است  شده  محکوم  ایران  در 

نمی شود.

ظریف: جنگ ایران و آمریکا قریب الوقوع نیست

استاندار البرز:  دیدارهای 
چهره به چهره با مردم، 

روابط دولت و ملت را 
مستحکم  تر  می کند

حاجی قاسمی در آیین گشایش فاز دوم
کمربند شرقی مهرشهر:

سال 98 سال رونق 
عمرانی در کلانشهر 

کرج است
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غدیر مهدوی در گفت وگو با »دنیای هوادار«:

امکان راه اندازی 
»ترم« با یک دهمِ 

بودجه مترو

حناچی: 
مراسم بزرگداشت هنرمندان 
به تناسب ادامه خواهد داشت
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مورینیو: 
مسی خدای
فوتبال است!
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یونایتد برای فروش 
سانچز مبلغی را هم به 

خریدار می دهد!

لیکنز دو روز به 
تراکتوری ها 

استراحت داد!
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سرمربی خارجی 

بزرگ  هستیم
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خبر

سرمایه سوزي مثل فرار مغزها؛
پراید را از چرخه تولید معیوبتان 

خارج كنید نه علی دایی را!
خبر این بود: باشگاه سایپا در پي 
فوتبال  تیم  سرمربي  نظر  اظهار 
ذوب  با  بازي  از  بعد  باشگاه  این 
دایي  علي  اخراج  به  راي  آهن 
البته  داد! حکمي معنا داری که 
از جهات گوناگون بسیار مضحک 
است. سوال این است: مگر آقای 
دایي حرف ناحق زده است؟ مگر 
غیر از این است که سایپا خودروهاي بي کیفیت خود را با 

ارقام نجومي به دست مشتري مي دهد؟
سایپا که به این گونه اظهار نظر آن هم از سوي یک سرمایه 
اجتماعي واکنش نشان داده تاکنون در برابر هزاران هزار انتقاد 

و گله مندي مشتریان خود چه رفتاري داشته است؟
آیا سطح کیفیت خودروهاي خود را افزایش داده است؟ مگر غیر 
از این این است که یک شرکت تولیدي نظیر سایپا در زنجیره 
تامین ERP علاوه بر این که به ذینفعان مي اندیشد، مشتریان 
نیز در این چرخه از اهمیت بالقوه برخوردارند؟ مگر غیر این 
است که در مباحث مارکتینگ و حتي در مدل هاي تعالي نظیر  
EFQM که سایپا داعیه بسیاري از تندیس هاي آن را دارد و به 
جوایز سرآمدي آن افتخار مي کند )چه در بخش توانمند سازها 
و چه نتایج( میزان رضایت مشتریانش در چه سطحي قراردارند؟

سایپا تاکنون چه میزان به مشتریانش اهمیت داده که حالا 
در برابر یک اظهار نظر منطقي شهریار فوتبال ایران این 
گونه واکنش نشان داده است؟ علي دایي نه به عنوان افتخار 
فوتبال، بلکه به عنوان یک سفیر درفوتبال آسیا و جهان داراي 
شخصیت و جایگاه منحصر به فردي است که واژه اخراج نه 
تنها از این وجاهت نمي کاهد بلکه او را در میان آحاد مردم و به 
خصوص فوتبالیست ها )که او به دفاع از حق آن ها برخاست( 

عزیزتر و شریف تر مي کند.
اغراق نیست اما شخصیت ممتاز و کاریزماتیک علي دایي به 
عنوان یک  سرمایه اجتماعي نوظهور، جایگاه ویژه اي در بین 
عوام و خواص یافته که او را برازنده مدیریت در بالاترین سطح 
ورزشي و غیرورزشي کرده است، بطوریکه حتي شکست هاي 
او در صحنه هاي ورزش هم نمي تواند از ارزش هاي این 

سرمایه اجتماعي بکاهد.
منکر این نیستم که مسئولان سایپا حق دارند با دایي همکاري 
یا عدم همکاري داشته باشند اما استفاده از واژه اخراج براي یک 
سرمایه اجتماعي که حرف حق زده موضوعي است که جامعه 
آنرا بر نمي تابد؛ البته تا مادامیکه سکان هدایت و مدیریت 
کشور و ایضا فوتبال بدست نااهلان است و بحران هاي موجود 
در سطح جامعه ناشي از سوء مدیریت و ایضا فقدان مهارت 
حرفه اي برخي مدیران است، سرمایه سوزي همچون فرار 
مغزها امري عادی است. اخراج علی دایی متاثر از حق گویي او 

نشانه اي از عدم کفایت مدیران  باشگاه سایپا است...

سرمقاله

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: 
تالاب صالحیه فرصت بسیار خوبی برای 
جلب و جذب گردشگران است چراکه 
گونه های مختلف پرندگان را در دل 
خود جای داده و درصدد گرفتن حق 
آبه تالاب از سد طالقان و رودخانه فصلی 

کردان هستیم.

از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
بین  امور  و  عمومی  روابط  کل  اداره 
البرز، شهبازی ظهر  استانداری  الملل 
پنجشنبه در حاشیه بازدید از فرودگاه 
با  نظرآباد در جمع خبرنگاران  آزادی 
اشاره به اهداف این سفر یک روزه افزود: 
در تعاقب سیاست های شعار سال و 
منویات مقام معظم رهبری مبنی بر 
رونق تولید، کلنگ گازرسانی به ۹ واحد 
تولیدی به زمین زده شد که این پروژه 
ظرف یک سال به بهره برداری می رسد.
وی ادامه داد: با بهره برداری از  پروژه 
آوری  ارز  واحد،   ۹ این  به  گازرسانی 
بسیاری خوبی همراه خواهیم داشت، 
تومان  میلیارد   ۱۵ حدود  همچنین 

نظر  در  اعتبار  پروژه  این  برای  اعتبار 
گرفته شده است.

شهبازی گفت: بواسطه این گازرسانی و 
استفاده از سوخت های آلاینده صورت 
نمی گیرد و به طور قطع برای حفاظت 
از محیط زیست حائز اهمیت خواهد 
بود، همچنین در جذب سرمایه گذاران 

نیز نقش مهمی دارد.
فرودگاه  از  بازدید  به  اشاره  با  وی 
آزادی نظرآباد، افزود: این مکان بلحاظ 
گردشگری و تفریحی از اهمیت بالایی 
برخوردار است، این مجموعه با همت 
بخش خصوصی و حمایت دولت ایجاد 

شده و فعالیت می کند.
این  در  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
فرودگاه، آموزش خلبان نیز صورت می 
گیرد و این مجموعه به نوعی پدافند 
استان  فرودگاه های  برای  عامل  غیر 

های همجوار است.
وی با بیان اینکه امروز دیدار چهره به 
چهره با مردم روستای صالحیه نظرآباد 
خواهیم داشت، گفت: دیدارهای مردمی 
همواره مورد تاکید مقام معظم رهبری، 

بزرگان نظام و رییس جمهوری بوده، 
بنابراین همواره در دستور برنامه داریم.

شهبازی افزود: این دیدارهای چهره به 
چهره روابط دولت و ملت را مستحکم 
تر می کند و همراهی، همدلی و کمک 
مردم نوع دوست کشور در بحران سیل 
در نقاط مختلف کشور، گواهی بر این 

ارتباط حسنه بود.
است  امید  کرد:  عنوان  البرز  استاندار 
افزایی  هم  و  همراهی  با  همچنان 
مجموعه استان بتوانیم بیش از پیش 
را  البرز  مردم  رفاه  و  آرامش  موجبات 

فراهم کنیم.
وی با اشاره به بازدید از تالاب صالحیه، 
گفت: مدیرکل حفاظت از محیط زیست 
البرز گزارشی از وضعیت تالاب ارائه داد 
که  برشمرد  را  ریزگردها  کانون   ۹ و 
بیشتر آنها در مناطق نظرآباد و اشتهارد 

قرار دارند.
شهبازی افزود: معاون هماهنگی امور 
تشکیل  به  مامور  استانداری،  عمرانی 
کارگروه ویژه برای مقابله با ریزگردها و 

ساماندهی تالاب است.

تالاب  این  کرد:  خاطرنشان  وی 
و  جلب  برای  خوبی  بسیار  فرصت 
جذب گردشگران است چراکه گونه 
های مختلف پرندگان را در دل خود 
جای داده و درصدد گرفتن حق آبه 
تالاب از سد طالقان و رودخانه فصلی 

کردان هستیم.
در  مشکلاتی  گفت:  البرز  استاندار 
خصوص روان شدن فاضلاب اشتهارد به 
این سو وجود داشت که این ورودی ها 

مسدود شد.
وی در پاسخ به سوال یکی از خبرنگاران 
درخصوص توسعه راه آهن در نظرآباد 
و مشکلاتی که بواسطه آن ایجاد شده، 
افزود: امروز مقرر شد که از هفته آینده 
آسفالت پل این مسیر برای تسهیل در 
راهداری  اداره کل  توسط  تردد مردم، 

استان آغاز شود.
امنیت  و  سلامت  داد:  ادامه  شهبازی 
با  بنابراین  اهمیت  حائز  بسیار  مردم 
تدابیری که اتخاذ شد، انتظار می رود 
که آسفالت پل تا پایان هفته آینده به 

پایان برسد.

استاندار البرز: 

دیدارهای چهره به چهره با مردم، روابط دولت و ملت 
را مستحکم تر می کند

تعبیر آیت الله وحید خراسانی درباره زنده یاد آِیت الله هاشمی؛
این آقا كیه كه هرچه میگه، امام می پذیره؟!

خاطره بازی

در  خراسانی  وحید  العظمی  الله  آیت  حضرت 
با آیت الله هاشم درباره شناخت خود از  دیداری 
ایشان فرمودند: من شما را در ملاقات با آیت اله 
خمینی )ره( و اعتماد ایشان به شما شناختم. پس 
رفتم.  ایشان  دیدار  به  میهن،  به  امام  مراجعت  از 
شما وارد شدید و گفتید آقای امامی کاشانی برای 
تولید مدرسه شهید مطهری مناسب است. ایشا هم 
پذیرفتند و سپس فردی را برای استانداری اصفهان 
پذیرفت. من  بلادرنگ  ایشان  باز  و  مطرح کردید 
که  کیه  آقا  این  پرسیدم  همراهم  از  موقع  همان 
هرچه میگه، امام پذیره؟ او هم جواب داد: این آقا 

شیخ اکبر هاشمی رفسنجانیه!

و  مداری  ارزش  تهران  شهردار 
اخلاق مداری را از ویژگی های مهم 

برشمرد و گفت: مراسم  هنرمندان 
تناسبت  به  هنرمندان  بزرگداشت 

داشت  خواهد  ادامه  پایتخت  در 
عرصه  بازیگران  این  های  ارزش  تا 

زندگی حفظ شود.

پیروز  به گزارش »دنیای هوادار«، 
مراسم  در  جمعه  عصر  حناچی 
»جمشید  تندیس  از  رونمایی 
باغ  سینماتوگراف  در  مشایخی« 
داشت:  اظهار  تهران  فردوس 
برگزاری این مراسم برای قدردانی 
این  های  تلاش  و  زحمات  از 

هنرمندان ضروری است. 
وی تصریح کرد: دیدار اسفندماه ۹7 با 
مرحوم مشایخی برای من به یادگار ماند 

و در آن دیدار خاطرات زیادی از فیلم 
صاحبقران توسط این هنرمند بزرگ 

بیان شد.
حناچی با بیان اینکه یاد و خاطره این 
هنرمند همواره در یاد مردم خواهد 
ماند، گفت: در نظر داریم تا مراسمی را 
برای پنج هنرمند تئاتر و سینما ) داود 
رشیدی، عزت الله انتظامی، جمشید 
مشایخی، محمد علی کشاورز و علی 

نصیریان ( برگزار کنیم.
از  اینگونه  برگزاری  کرد:  بیان  وی 
تا  است  لازم  پایتخت  در  ها  برنامه 
شایسته  نحو  به  هنرمندان  از  بتوان 

تقدیر کرد. 

حناچی: مراسم بزرگداشت هنرمندان به تناسب ادامه خواهد داشت

علی ساجدی - همیشه تو هر جمعی یه آدم خود 
شیرین هست که همه چیو خراب می کنه. مثلا 
بین مهندسا یکی پیدا میشه که روز مهندس به 
مدیرعامل شرکت تبریک میگه. یا بین کارگرا یکی 
کارفرماها  به  رو  کارگر  روز  آدما  طیف  همین  از 
تبریک می گه، یا از بین معلما یکی پامیشه روز 
البته  گه.  می  تبریک  مدرسه  مدیر  به  رو  معلم 
کاش به همین تبریک ختم میشد. دفعه بعد حتما 
کادویی هم تهیه میشه و با احترام تقدیم میشه. 
مرحله بعد در نظر گرفتن مراسم درخور توجهیه که 
در شان جناب رئیس باشه. و البته در مرحله بعد از 
اون گردآوری مبالغ قابل توجه برای تهیه هدیه با 
کمک جیب دیگرانه. به طوری که اگر کسی در این 

جمع آوری نقدینگی همکاری نکنه کم کم یا شاید 
حتی ناگهانی کنار گذاشته میشه و به قول همون 

خودشیرین ها »با ما نیست« به حساب میاد.
اینطوری میشه که ارزش ها عوض میشن و عوضی 

ها با ارزش )اینو دیروز پشت نیسان آبی خوندم(
گرونی  با  که  هستند  کسانی  همون  ها  آدم  این 
ماشین اولین نفر توی سایتها ثبت نام می کنن، 
با گرونی بنزین صف های عریض و طویل تشکیل 
می دن و در هر شرایطی راه مورد سوءاستفاده قرار 

گرفتن در جامعه رو با تمام توان هموار می کنند
جا داره یه خسته نباشید به این عزیزان بگیم که 

اینقدر زحمت می کشن واقعا
خود شیرین عزیز! خسته نباشی!!

و استثمار اینگونه آغاز شد
نخود هر آش

مجید  سعیدی
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نسترن كیوان پور
Nastaran.keyvanpour

@gmail.com

سال گذشته بود که لایحه پیشنهادیِ 
شورای  سرمایه گذاری  کمیسیون 
اسلامی شهر کرج در قالب سه بند در 
چهل و هفتمین جلسه، تقدیم صحن 
علنی شورا شد که مربوط به موضوع 
از  یکی  عنوان  به  »ترم«  از  استفاده 
مدل های حمل و نقل عمومی بود که 
اعضا به تشکیل کمیته سه گانه جهت 
بررسی دقیق چگونگیِ تصویب، اجرا و 

تامین منابع مالی رای دادند.
ترم  عمومیِ  نقل  و  حمل  سیستم 
حدود بیست سال است که در جهان 
استفاده می شود و در ترکیه، عمان و 
دبی در همسایگی ایران نیز در حالِ 
عملیاتی شدن است. ترم از انرژی پاک 
و تجدیدپذیر استفاده می کند و آلودگی 
صوتی کمی دارد. هم چنین معلولان، 
می  راحتی  به  سالمندان  و  جانبازان 

توانند از آن استفاده کنند. این موضوع 
که  می یابد  دوچندان  اهمیتِ  زمانی 
»مناسب سازی  لایحه ی  تصویبِ  به 
و  معلولان  برای  شهری  فضاهای 
کمیسیون  در  اخیرا  که  جانبازان« 
معماری، شهرسازی و بافت های فرسوده 
شورای شهر کرج نیز تصویب شده است 
اشاره کنیم که در صورتِ اجرای آن و 
نظارتِ مستمر، هیچ  ساختمانی بدونِ 
مناسب سازی  استانداردهای  رعایتِ 
مجوزِ پایان کار نخواهد گرفت. در این 
سیستمِ  عنوانِ  به  ترم  شاید  شرایط 
حمل ونقل عمومی دوست دارِ معلولان 
در  طرح  این  مکملِ  بهترین  بتواند 

شورای اسلامی شهر کرج باشد.
پروژه ترم توسط دکتر غدیر مهدوی 
مطرح شده بود اما پس از گذشتِ چند 
ماه به گفته ی او، بنا به دلایلی راه اندازیِ 
این سیستم با اقبال مدیریت شهری 

روبه رو نشد. 
مهدوی در این خصوص گفت: »برای 
اجرای این پروژه از چند گروه محقق از 
دانشگاه های شریف و امیرکبیر کمک 
فراتر  مرحله  این  از  اما  شد  گرفته 
نرفته است. بدون شک اجرای چنین 
پروژه ای می توانستیم به سمت متفاوت 
کردن کرج از سایر کلانشهرها حرکت 

کنیم ولی این اتفاق هنوز نیافتاده.

شورای  تلفیق  کمیسیون  رئیس 
»حل  داد:  ادامه  کرج  شهر  اسلامی 
مشکلات پیچیده شهر کرج از جمله 
پسماند یا حمل و نقل نیاز به روش 
های نوین دارد چرا  که اجرای روش 
توجیه  حوزه ها،  این  در  سنتی  های 
از  نیز  برقی  ترم  ندارد.  اقتصادی 
ابداعات چند دهه اخیر است که هم 
نظر  از  هم  و  دارد  اقتصادی  صرفه 

زیست محیطی مناسب است.«
مهدوی با بیان اینکه سیستم ناکارآمد 
حمل ونقل عمومی یکی از مهم ترین 
»تعداد  گفت:  است  کرج  مشکلات 
دارند  تردد  کرج  در  که  خودروهایی 

یک دهم خودروهای پایتخت نیست 
ولی در روزهایی از سال آلودگی هوای 

کرج از تهران هم بیشتر می شود.«
سیستم های  راه اندازی  به  توجه  او 
حمل ونقل عمومی نوین را یک ضرورتِ 
و  کرد  اعلام  کرج  در  انکار  غیرقابل 
گفت: »امیدوار بودم در کنار پروژه قطار 
بودجه  از  شهری که بخش عمده ای 
به خود اختصاص داده،  را  شهرداری 
شبکه ترم نیز در شهر ایجاد  می شد. 
چرا که بودجه راه اندازی این شبکه 
هزینه  چون  و  است  مترو  دهم  یک 
کمی دارد به راحتی می توان برای آن 

سرمایه گذار جذب کرد.«

غدیر مهدوی در گفت وگو با »دنیای هوادار«:

امکانِ راه اندازی »ترم« با یک دهمِ بودجه مترو 

رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و 
ترافیک شورای اسلامی شهر کرج گفت 
که سال ۹8 سالِ رونق کارهای عمرانی 

در این کلانشهر خواهد بود. 

به گزارش دنیای هوادار، مهدی حاجی 
قاسمی روز چهارشنبه ۱۱ اردیبهشت 
دوم  فاز  گشایش  مراسم  در   ۹8
زیرگذر آیت الله هاشمی رفسنجانی 

با  که  تومانی  میلیارد   ۵0 اعتبار  با 
حضور استاندار البرز، نماینده مجلس، 
کرج،  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
شهردار کرج و جمعی از مدیران ارشد 
شهری، اصحاب رسانه و خبر، جمعی 
از کارگران و... برگزار شد، گفت: تقاطع 
غیرهمسطح میدان سپاه، چندسطحی 
حصارک و ماهان - باغستان طی آینده 
ای نزدیک گشایش خواهد یافت. هم 
چنین هزار و 400 میلیارد تومان اعتبار 
عمرانی جهت توسعه و عمران شهری 
جاری  سال  در  زدایی  محرومیت  و 

تخصیص خواهد یافت
وی از پروژه گلدشت به عنوان بخشی 
از کریدور شرق به غرب، خریداری 30 
دستگاه اتوبوس و افتتاح ادامه زیرگذر 

آیت الله هاشمی رفسنجانی به عنوان 
سه اقدام شاخص مدیریت شهری کرج 
طی 3 ماهه اخیر یاد کرد و گفت که 
پروژه های عمرانی با تعیین اولویت ها و 
نیازها در سال ۹8 یکی پس از دیگری 

وارد فاز بهره برداری می شوند.
 تخصیص 40 میلیارد تومان جهت 
ساماندهی آسفالت معابر، احداث یک 
سرای محله در هر یک از مناطق ۱0 
خانه  احداث  و  کرج  شهرداری  گانه 
بود که در  از دیگر موضوعاتی  تئائر 
صحبت های رئیس کمیسیون عمران 
شورای اسلامی شهر کرج به آن اشاره 
شد. حاجی قاسمی گفت که شورای 
اسلامی شهر شهرداری این کلانشهر 
 30 رینگ  تکمیل  به  مکلف  به  را 

متری در اسلام آباد کرده و همچنین 
40 میلیارد تومان برای تملکات اراضی 
تپه مرادآب و بازآفرینی هویتی هزینه 

شده است.
از  دیگری  بخش  در  مسئول  این 
 300 جذب  تصویب  از  سخنانش 
اوراق  انتشار  برای  تومان  میلیارد 
فرسودگی  خریدازی  جهت  صکوک 
زدایی از ناوگان اتوبوسرانی کرج خبر 
تاکیدات  با  است  امید  گفت:  و  داد 
و  محترم  استاندار  های  پیگیری  و 
تعامل راه آهن  دکتر کولیوند شاهد 
به  عمل  برای  اسلامی  جمهوری 
تعهدات خود در قبال پروژه زیرگذر 
مهرویلا باشیم تا شیرینی این اقدام 

برای شهروندان مضاعف شود.

تخلفات  رفع  و  پیشگیری  مدیرکل 
شهری شهرداری کرج گفت: برای حفظ 
سلامت و بهداشت عمومی و تسهیل در 
رفت و آمد شهروندان طرح جمع آوری 

اغذیه فروشان سیار ادامه می یابد.

به گزارش دنیای هوادار، حشمت اله 
عزیزی اظهار کرد: این طرح به دستور 
مقام قضایی و با همکاری اداره بهداشت 

شهرستان کرج، عوامل نیروی انتظامی 
و اکیپ های گشت اداره کل پیشگیری 
مناطق  در  شهری  تخلفات  رفع  و 
دهگانه شهرداری کرج به ویژه مکان 
های شلوغ و پرتردد شهر اجرا می شود. 
به گفته وی جمع آوری اغذیه فروشان 
به  از سه شنبه هفته گذشته  سیار 
ساعات  در  روزانه  و  مستمر  صورت 

مختلف روز در حال انجام است. 

غذایی  مواد  داد:  ادامه  عزیزی 
غیربهداشتی اغذیه فروشان سیار در 
همان مکان توسط اداره بهداشت امحاء 
و تجهیزات و وسیله های آن ها که در 
سطح معابر و پیاده رو ها باعث تضییع 
حقوق شهروندی و ایجاد سدمعبر و 
اختلال در رفت و آمد شهروندان شده 

است جمع آوری می شود. 
تخلفات  رفع  و  پیشگیری  مدیرکل 

شهری شهرداری کرج؛ گفت: این طرح 
برای حفظ سلامت و بهداشت عمومی 

همچنان خواهد داشت.

مرگ حدود 10 نفر بر اثر 
صاعقه زدگی در جریان سیل اخیر

بحران  مدیریت  سازمان  رئیس  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
کشور درباره تعداد جان باختگان سیل اخیر در کشور گفت: 
»در کل سیلاب در کشور 7۶ جان باخته داشتیم که ۲۱ نفر 
مربوط به حادثه تلخ شیراز بودند و علت این حادثه نیز درحال 
آسیب شناسی است، ۶ نفر نیز در بخش امدادرسانی و واژگونی 
قایق به داخل آب جان خود را از دست دادند و حدود ۱0 نفر 
بر اثر صاعقه و چندین نفر بر اثر ریزش کوه و فقط تعداد کمی 

بر اثر سیلاب مستقیم  جان خود را از دست دادند.« 
اسماعیل نجار در توضیح این موضوع گفت: »در ششم 
فروردین امسال سامانه بارش شدیدی کشور را دربرگرفت و 
حدود ۲4 استان را درگیر کرد که به برخی از این استان ها 
خسارت بیشتری و به بعضی دیگر خسارت کمتری وارد شد، 
اما استان لرستان بر اثر فعالیت این سامانه بارشی خسارت 
زیادی دید، البته در استان های ایلام، کرمانشاه، کهگیلویه 
و بویراحمد و چهارمحال و بختیاری نیز خسارت هایی را 

شاهد بودیم.«

تعیین تکلیف اختلاف شهرداری 
تهران و پلیس در دیوان عدالت

به گزارش دنیای هوادار به نقل از مهر، رئیس شورای شهر 
گفت: با توجه به اختلاف دیدگاه میان معاون حمل و نقل و 
ترافیک، اعضای شورا و پلیس راهور درخصوص اخذ عوارض 
در محدوده زوج و فرد، قرار شد دیوان عدالت اداری رأی 

نهایی را اعلام کند. 
محسن هاشمی با اشاره به بررسی جزئیات مصوبه آب بهای 
شهر تهران اظهار کرد: در این رابطه، مصوبه ای از شورای 
قبل وجود داشت که اجازه داده می شد به آب بها سالانه 

مبلغی اضافه شود.
به  با توجه  بها  افزایش آب  اینکه میزان  بر  تاکید  با  وی 
بهای  با  رابطه  در  افزود:  است،  متفاوت  مصرف  بازه های 
آب، برق و گاز بازه های مصرفی وجود دارد که بر اساس 
آن مصرف کنندگان در بازه های تا ۱۵ متر مکعب، بین ۱۵ 
تا 30 متر مکعب و بالای 30 متر مکعب تقسیم می شوند و 
هرچه میزان مصرف بیشتر باشد به ازای آن به مبلغ قبل نیز 
افزوده می شود. رئیس شورای شهر تهران ادامه داد: در واقع، 
بر اساس این مصوبه افرادی که در زمره مصرف کنندگان کم 
قرار می گیرند آب بهای شان کمتر از 7 درصد افزایش پیدا 
می کند و مشترکان پرمصرف باید حدود ۲0 درصد بر میزان 
آب بهایشان افزوده شود، اما به صورت کلی بین ۱0 تا ۱۵ 

درصد بر اساس آیین نامه به آب بها افزوده می شود.
هاشمی با اشاره به اینکه تهران به ۱۲ تصفیه خانه نیازمند 
است، عنوان کرد: سیستم لوله گذاری تهران فرسوده شده 
می شود.  گزارش  آب  هدررفت  درصد  تا ۲۵  بین ۲۲  و 
همچنین، سیستم اضطراری به هنگام زلزله هنوز به اتمام 
نرسیده و باید برای آن فکری شود. در واقع، تلاش این است 
تا شرکت آبفای استان تهران بتواند پروژه های خود را به 
اتمام برساند. وی با بیان اینکه شورا همیشه توجه ویژه ای 
به مستضعفان دارد افزود: افراد کم مصرف و ساکنان شهر 
تهران از میدان انقلاب به پایین، کمترین میزان افزایش 
قیمت آب را دارند و در مناطق ۱، ۲ و 3 بیشترین افزایش 

قیمت آب اتفاق می افتد.
وی در پاسخ به سوال دیگری درباره سرانجام شکایت پلیس 
از شهرداری تهران درباره اخذ عوارض در محدوده زوج و 
فرد توضیح داد: این موضوع در جلسه هم اندیشی یکشنبه 
با حضور معاون حمل و نقل و ترافیک و شهردار تهران 
مورد بررسی قرار گرفت. با توجه به اینکه در سال جدید 
و همچنین  ندارد  فرد وجود  و  زوج  به عنوان  محدوده ای 
اختلاف دیدگاه هایی میان معاون حمل و نقل و ترافیک، 
اعضای شورا و پلیس راهور در این خصوص دیده می شود، 
قرار شد نظرات به دیوان عدالت اداری فرستاده شود و در 
نهایت دیوان رأی نهایی را اعلام کند. پس از نظر ما این 

موضوع پایان یافته است.

حاجی قاسمی در آیین گشایش فاز دوم کمربند شرقی مهرشهر:

سالِ 98 سال رونق عمرانی در کلانشهر کرج است

اجرای طرح برخورد با اغذیه فروشان سیار در کرج 

جنجالی های  روز !
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عادل و تلویزیون، مثل 
رونالدو و رئال

جدایی عادل فردوسی پور از شبکه3 قطعا یکی از اتفاقات 
مجهول و عجیب این سال ها به شمار می آید که هنوز 
هم سازمان صداوسیما افتخار نداده در مورد آن دست 
به شفاف سازی بزند. حالا نه تنها خبری از نود نیست بلکه 
مدت هاست عادل فوتبال هم گزارش نمی کند و به همین 
راحتی یکی از سرمایه های رسانه ای ایران بلااستفاده باقی 
مانده است. فقط فرض کنید عادل می توانست مطابق 
یا  سپاهان  و  پرسپولیس  بازی  داربی8۹،  معمول  روال 
را  عربستانی  تیم های  با  کشورمان  نمایندگان  مصاف 
گزارش کند؛ این مسئله چقدر جذابیت مضاعف ایجاد 
سود  به  شبکه3  از  عادل  دوری  هم اکنون  می کرد؟ 
هیچ کدام از دوطرف تمام نشده و شاید در قیاسی فانتزی، 
رئال  از  رونالدو  کریس  جدایی  با  را  داستان  این  بتوان 

مادرید مقایسه کرد.

هیچ كدام سود نکردند
ابتدای فصل جاری مسابقات فوتبال در اروپا، کریستیانو 
به  از رئال مادرید جدا شد و  ناگهانی  رونالدو به شکلی 
یوونتوس پیوست. شاید او می خواست ثابت کند رکن اصلی 
موفقیت های مادرید در 3 سال گذشته خودش بوده و بدون 
او رئال نتیجه نخواهد گرفت. اتفاقا همینطور هم شد و رئال 
بدون رونالدو یکی از بدترین فصول تاریخش را پشت سر 
گذاشت، اما نکته اینجاست که رونالدو هم بدون رئال به 
جایی نرسید. او اگرچه با یوونتوس قهرمان ایتالیا شد اما 
بانوی پیر پیش از این هم هفت مرتبه متوالی چنین عنوانی 
را به دست آورده بود. آنها کریس را خریدند تا قهرمان اروپا 
شوند اما این باز زودتر از هر زمان دیگری حذف شدند. 
رئال و رونالدو در کنار هم زوج خوبی بودند؛ درست مثل 
تلویزیون و عادل که حالا دور از هم، هر دو ضرر می  کنند. 

گلزار در نقش گرت بیل
بسیاری بر این باور بودند که با جدایی رونالدو، فرصت برای 
عرض اندام گرت بیل فراهم می شود؛ ستاره ای که در تمام 
طول سال های گذشته زیر سایه کریس مانده بود. با وجود 
این چنین اتفاقی رخ نداد و بیل بدون رونالدو هم نتوانست 
نقش اول را در رئال مادرید بازی کند. وضعیت این بازیکن 
چنان رقت بار است که گفته می شود باشگاه تصمیم به 
فروش او گرفته، اما مشتری قطعی برای بیل پیدا نشده و 
صرفا گزینه انتقال قرضی باقی مانده است. از این نظر شاید 
بتوان گرت را با محمدرضا گلزار مقایسه کرد؛ سوپراستاری 
که به ابتکار مدیر »بادرایت« شبکه 3 به تلویزیون آمد و 
قرار بود بعد از خروج فردوسی پور، به نماد و سمبل شبکه 
3 تبدیل شود. با وجود این آن قدر انرژی منفی در اطراف او 
به وجود آمد که عاقبت گزینه ای غیر از باخت برای مجری 

»برنده باش« و برنامه اش باقی نماند.

بنزمایی در كار نیست
کوچ رونالدو از رئال هر مشکلی به وجود آورد، حداقل این 
حسن را داشت که کریم بنزما توانست خودی نشان بدهد. 
او البته به اندازه کریس کارگشا نبود اما گل های مهم و 
زیادی زد و از خودش اعاده حیثیت کرد. با وجود این، در 
معامله شبکه3 با رونالدو هیچ »بنزما«یی هم در کار نبود. 
شاید قرار بود نقش کریم را محمدحسین میثاقی بازی کند 
اما از صدقه سر گردانندگان باهوش تلویزیون، چنان موجی 
از مخالفت ها علیه میثاقی درست شد که حالا دیگر از همان 
گزارشگر میدانی خوش ذوق هم خبری نیست. این روزها 
همه محمدحسین را به چشم کسی که زیرآب استادش را 

زده می بینند؛ چشم مدیران سیما روشن!

یادداشت

به دنبال مصاحبه ای که علی دایی پس 
از دیدار این تیم برابر ذوب آهن داشت 
و طی آن به انتقاد از مدیران این شرکت 
و عدم انجام تعهدات مالی آنها پرداخت، 

روز پنجشنبه وی اخراج شد!
به گزارش »دنیای هوادار«، تیم فوتبال 
سایپا ترهان فصلی پر فراز و نشیب را با 
علی دایی آغاز کرد و بی شک این تیم 
این پتانسیل را داشت تا به عنوان یکی 
از تیم های بالا نشین فصل را به پایان 
برساند و یکی از سهمیه های آسیا را 

کسب کند.
اخراج علی دایی یکی از مهمترین اخبار 
این روزهای فوتبال ایران بود که نشان 
با  مواجهه  در  سایپا  مدیران  دهد  می 
اگر  حتی  هستند  ظرفیت  کم  انتقاد 
سرمربی تیم خود این کار را انجام دهد.

دایی بعد از پیروزی دو بر صفر مقابل 

ذوب آهن به شدت علیه مدیران کارخانه 
و باشگاه سایپا موضع گیری کرده بود.
دایی در همین فصل نیز دو مصاحبه 
باشگاه  و  کارخانه  علیه  دیگر  انتقادی 
سایپا انجام داد که در نهایت منجر به 

برکناری اش از باشگاه سایپا شد.
سرمربی سابق سایپا پس از این اتفاق در 
گفتگو با برخی رسانه ها گفت: مصاحبه 
درباره  آهن  ذوب  مقابل  برد  بعد  من 
مشکلات بچه هایم بود. من همیشه و 
در همه حال از حق بچه هایم دفاع می 

کنم.
وی ادامه داد: چه سال پیش که با آن 
چه  و  شدیم  آسیایی  مشکلات  همه 
امسال که با دست خالی شروع کردم 
و در  کار کردم  تیم جوانان  با  و عملاً 
بسیاری از بازی ها بچه های هجده نوزده 
ساله بازیکنانم بودند که عالی کار کردند، 
از کسی باکی ندارم و همیشه از حق 

خودم و تیمم دفاع کرده و خواهم کرد.
صادقی نفر اول سکان نارنجی پوشان

از سوی دیگر گفته می شود مدیران سایپا 
دنبال گزینه های  به  آینده  برای فصل 
سرمربیگری مثل علی کریمی هستند 

»دنیای هوادار« از اتفاقات و حواشی باشگاه سایپا 
گزارش می دهد؛

از اخراج دایی تا سکانداری
 نارنجی وفادار

ایوانکوویچ، سرمربی تیم فوتبال  برانکو 
از دو  پرسپولیس گفت: در هر صورت 
بازی آینده چهار امتیاز می خواهیم که 
قهرمانی خود را تثبیت کنیم، دیدار با 
تراکتور سومین دربی ما بود، در واقع ما 

هیچ یک از دربی  ها را نباختیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، برانکو چند 
روز پیش مدعی شده بود که هرگز از 
قبل  خبری  کنفرانس های  در  شرکت 
و بعد از مسابقات تیمش فرار نمی کند! 
او تنها چهار روز بعد از این مصاحبه به 
نشست  در  از حضور  نامشخص  دلیلی 
خبری خود بعد از بازی با تراکتورسازی 
خودداری کرد با این حال مثل همیشه 
سواات  به  مسابقه  از  بعد  تمرین  در 

خبرنگاران پاسخ داد.

سه قهرمانی متوالی فوق العاده است
بازی دیروز که خیلی عالی بود در یک 
فضای خوب و در فضای واقعی برگزار 
از  و  بود  نقص  بی  و  عالی  داوری  شد، 
این بابت متأسفیم که نبردیم اما باتوجه 
به بازی که تراکتور کرد، یک امتیاز را با 
لیاقت گرفت. ما بعد از نتیجه یک هیچ 
بعضی موقعیت ها را نزدیم و آن ها انگیزه 
بالایی پیدا کردند اما مهم ترین مسئله 
این است که در صدریم و دو بازی آینده 

هم 4 امتیاز میخواهیم تا قهرمان شویم.

از خبرنگاران فرار نمی كنم
نباختیم.  بود که  این سومین دربی ما 
امسال هیچ دربی را نباختیم نه مقابل 
تراکتور. سه  نه  و  نه سپاهان  استقلال 
بازی اخیرمان خیلی سخت بود؛ ذوب 
آهن، سپاهان و تراکتور. خب باتوجه به 
راضی  باید  می رود  پیش  که  وضعیتی 
است  طبیعی  البته  امتیازها.  از  باشیم 
که من همیشه بیشتر و بهتر و باکیفیت 
میخواهم نتایج را، اما خب موفقیت خوبی 
بار موفق  خواهد بود اگر برای سومین 
شویم. ظاهراً حالا جو طوری بود که به 
نشست خبری نروم و فرار نکنم. فرقی 
نمیکند ببریم و ببازیم چون شما هم کار 

خودتان را می کنید.

داوری عالی بود
ما واقعا گله ای از چیزی در تبریز نداریم، 
هواداران  متاسفانه  اما  بود  خوب  جو 

ما نبودند، جو به هر حال فوتبالی بود، 
بازیکنان خیلی محترمانه آمدند و برای 
همه  از  تر  مهم  و  جنگیدند  تیمشان 
این ها )نشست  بود. حالا  داوری عالی 
خبری( را ۱۵ بار سوال نکنید! هفته های 
دیگر هم نرفتیم اما کسی سوال نپرسید.

حالا تمركزمان روی پاختاكور است
نه این درست نیست که تمرکزمان را 
باید  ما  بودیم،  گذاشته  پاختاکور  روی 
بدانیم تراکتور تمام دربی هایش را برد، 
استقلال را برد و سپاهان را برد و پدیده 
را هم برد و فقط ما را نتوانست شکست 
مربی  که  گفتم  اظهاراتم  در  من  دهد. 
عالی دارند، باتجربه است و به هر حال 
مربی تیم ملی و تیم های خوب بوده. 
تعداد بازیکنان زیادی خریده اند که سه 
تا بازیکن تیم ملی بوده اند، سوگیتا و بقیه 
هم هستند و دروازه بانشان اخباری. تیم 
عالی ای هستند و طبیعی است که من 
هم میخواهم بهتر باشیم. ما بازی به بازی 
روی  تمرکزمان  حالا  و  می رویم  پیش 
پاختاکور است و روز سه شنبه میرویم و 
برای این دیدار بازی سخت و فشرده ای 
داریم. قبل بازی با پاختاکور هم گفتم که 
این تیم خیلی خوب است و 8 ملی پوش 
دارد و مربی را دارند که تجربه کار در 
ترکیه و هلند را دارد و بازیکن بزرگی در 
آژاکس بوده. طبیعی است به عنوان یک 
تیم تقویت شده اند، بودجه زیادی دارند 

و مشکل خاصی هم ندارند.

بودیمیر نرمال است
بودیمیر در رقابت برای بازی در تیم اصلی 
خواهد بود، امروز هم نرمال تمرین کرد و 
جزو بچه هایی هستند که با تیم خواهد 

آمد.
حرفه ای هستم و میتوانم مذاکره کنم!

فصل  آخر  موضوع  فعلا  سوال  این 
الان  داریم،  دیگر  بازی   ۶ نمی باشد. 
بپرسید یعنی چه ۶ تا! دو تا لیگ، دو تا 
آسیا و دو تا هم جام حذفی. شما چقدر 
حقوق می گیرید؟ من که هیچ وقت از 
شما درباره حقوقتان نمیپرسم! این ها 
حالا موضوع مصاحبه نیست و موضوع 
می توانم  همیشه  بله  هستند.  ها  بازی 
مذاکره کنم مثل بازیکن ها. ما حرفه ای 

هستیم .

برانکو ایوانکوویچ :  

من همیشه می توانم
 مذاکره کنم

هومن ناظمی
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5 ورزشی

نیش دنیای هوادار
غرامت بازی با یونان چه شد؟

حدود یک سال قبل بازی دوستانه ایران و یونان در راه 
آماده سازی برای حضور در جام جهانی فوتبال به شکل 
عجیب و غریبی لغو شد و فدراسیون فوتبال بعد از چند 
مرحله نامه نگاری، ضمن قطع روابط با فدراسیون فوتبال 
یونان، اعلام کرد که به خاطر لغو این بازی از یونان شکایت 

و غرامت خواهد گرفت.
بعد از این اتفاق، فدراسیون فوتبال ایران و یونان چندین 
فدراسیون  ادعای  آن  مهم ترین  که  کردند  صادر  بیانیه 
فوتبال برای دریافت غرامت از فدراسیون فوتبال این کشور 
برای  ایران  فوتبال  فدراسیون  بیانیه  از  ماه ها  اکنون  بود. 
دریافت غرامت از فدراسیون فوتبال یونان گذشته اما هیچ 
خبری در رسانه های داخلی و خارجی درباره شکایت ایران 

و حتی پروسه دادرسی آن در فیفا مطرح نیست.
در صورت شکایت نکردن فدراسیون ایران از یونان و به 
ثمر ننشستن ادعاهای مسوولان فوتبال کشورمان قطعاً این 
سوال ایجاد می شود که اگر مسوولان فدراسیون فوتبال 
مدرکی برای طرح شکایت علیه یونان نداشته اند چرا اصلًا 

چنین ادعایی را مطرح کرده اند؟

منشا؛ از اینجا »رانده«
 از آنجا »مانده«

روز  اولین  در  مجیدی  فرهاد   - حضرتی  افسون 
مربیگری اش، گادوین منشا را اخراج کرد. بازیکنی که وقتی 
از پرسپولیس کنار گذاشته شد، برای نقره داغ کردن تیم 
سابقش اندیشه های بسیاری در سر داشت تا به برانکو و 
هواداران پرسپولیس نشان دهد که چه بازیکن طراز اولی 
بازیکن  اقبال  و  اینکه بخت  از  غافل  داده اند.  از دست  را 
در  حضور  زمان  از  و  نبود  یارش  سرخابی ها  نیجریه ای 
استقلال گرفتاری های فوتبالی و انضباطی زیادی را تجربه 
کرد. در خوزستان با یک هوادار که موی سرش را کشید 
درگیر شد، به کمیته اخلاق اظهارش کردند، به طور موقت 
از فعالیت های فوتبالی محروم و تا حدی وجهه اش نزد آبی ها 
»خط خطی« شد، در گلزنی ناموفق بود، در دقایق پایانی 
نیمه اول دربی که آبی ها صاحب یک ضربه پنالتی شدند او 
این موقعیت را بهترین فرصت برای عقده گشایی می دانست 
ولی از ساز و کار حاکم بر استقلال اطلاعات کافی نداشت و 
نمی دانست که نمی تواند بازیکن محبوب استقلالی ها شود و 
شانس بزرگی را از دست داد، و وقتی در لیست ۱8 نفره شفر 
پیش از بازی با پدیده قرار نگرفت قهر کرد و ترجیح داد که 
عطای بازی در تیم حریف را به لقایش ببخشد و در نهایت 

هم مزدش را با اخراج از فرهاد مجیدی گرفت.
حکایت یک فوتبال بی سر و ته همین است. بازیکنی که 
مشاور و مدیر خوب ندارد، دلالان فوتبال همچون موریانه 
ریشه اش را می خورند. دلالان فوتبال جو مسموم فوتبال 
را به خوبی می شناسند و می دانند که به جای حمایت و 
مشاوره، بهترین سلاح هدایت چنین بازیکنانی به سمت تیم 
حریف است. سلاحی که در نهایت بازیکن را هدف می گیرد. 
مُهره سوزی، جنگ روانی، ایجاد دودستگی و در نهایت قطور 
شدن پرونده فوتبال ایران در فیفا حاصل فوتبالی است که 
به جای مدیران، حاشیه نشینان برای آن تصمیم می گیرند. 
نگاهی به سرنوشت بازیکنانی که بین این دو تیم رد و بدل 
شده اند نشان داده که آنها نتوانستند جو سنگین ورزشگاه ها 
و مطالبه هواداران را طاقت بیاوردند و با پرونده ای کم فروغ 
که  شرایطی  در  شدند.  خارج  فوتبال  دور  از  زود  خیلی 
استقلال از قهرمانی دور شده و وضعیت خیلی مطلوبی هم 
در آسیا ندارد، فرهاد مجیدی می توانست به بهترین شکل 
مشکلات تیمش را مدیریت کند. او در واقع به آتشی که 
در این باشگاه شعله گرفته هیزم بیشتری ریخت تا »ترَ و 
خشک« با هم بسوزند. اما او هم تحت تاثیر جو حاکم بر 
باشگاه استقلال و التهابی که از سوی سکوها به سوی تیم 

سرازیر شده غیرحرفه ای رفتار کرد.

نگاه هوادار

مقابل  پیروزی  با  آبادان  نفت  تیم 
برتر  لیگ  قهرمان  گرگان  شهرداری 

بسکتبال شد.

برتر  لیگ  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
با  سال ۹7  دوم  نیمه  از  که  بسکتبال 
مرحله  و  استارت خورد  تیم  حضور ۹ 
سال  ابتدایی  روزهای  در  آن  آف  پلی 
۹8 پیگیری شد، پنجشنبه به ایستگاه 

پایانی رسید.
با  توانست  آبادان  نفت  بسکتبال  تیم 
فینال  پیروزی خود در  کسب سومین 
ایران،  باشگاه های  لیگ برتر  رقابت های 
هدایت  با  را  مسابقات  قهرمانی  عنوان 
این  به  از آن خود کند.  حماد سامری 
ترتیب نفتی ها نخستین قهرمانی خود 

در لیگ را جشن گرفتند.

از ساعت ۱۶ )پنج شنبه( ۱۲ اردیبهشت 
ماه ۱3۹8 دو تیم نفت آبادان و شهرداری 
گرگان در جریان چهارمین بازی فینال 
رقابت های لیگ برتر بسکتبال به مصاف 
با  آبادانی ها  پایان،  در  که  رفتند  هم 
کسب سومین پیروزی با نتیجه ۵8 - 
۵۵ مقابل حریف خود، عنوان قهرمانی 

این رقابت ها را از آن خود کردند.
گرگان که برای اولین بار بعد از سال ها 
حضور در لیگ برتر بسکتبال در فینال کم 
آورد و باعث شد آبادانی ها به جام قهرمانی 

لیگ در فصل ۹7-۹8 دست پیدا کنند.
پرونده لیگ برتر بسکتبال بعد ازحدود 
۶ ماه بسته شد تا با قهرمانی نفت آبادان 
تیم  آماده حضور در  همه ملی پوشان 
ملی و موفقیت در جام جهانی ۲0۱۹ 

شوند.

نفت آبادان قهرمان لیگ  برتر 
بسکتبال شد

ایران  ورزش  ستاره های  از  برخی  افت  با 
شاید امیدواری به درخشش در المپیک 
شدن  اضافه  اما  باشد؛  شده  کم  توکیو 
رشته ای مثل کاراته هم می تواند امیدها را 

زنده کند.
روزشمار  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
المپیک ۲0۲0 توکیو نشان می دهد دقیقا 
باقی  این رویداد بزرگ  آغاز  تا  4۵0 روز 
مانده است. تعداد روزهای که به سرعت باد 
برای ورزش ایران می گذرد و قطعا بیشتر از 
آن چیزی که تصور می کنیم المپیک به ما 

نزدیک است.
این  جالب  چندان  نه  اقتصادی  اوضاع 
البته  و  ورزشی  فدراسیون های  روزهای 
افت برخی از مدال آوران المپیک قبلی 
علاقه مندان به ورزش را کمی نگران کرده 
است. المپیک که بزرگترین رویداد ورزشی 
در جهان به حساب می آید و هر 4 سال یک 
بار معیار خوبی برای سنجش میزان توانایی 
ورزش یک کشور است، از چند ماه قبل 

برای ایران آغاز شده است.
اولین سهمیه هم توسط نجمه خدمتی، 
ملی پوش تیراندازی به دست آمد تا ایران 
قطعا  شود.  توکیو  المپیک  وارد  رسما 
ماه  یکی، ۲  و  آینده  سال  تا  مسیر  این 
ورزشکاران  برای  المپیک  شروع  از  قبل 
مثل  رشته هایی  در  دارد.  ادامه  ایرانی 
وزنه برداری،  فرنگی،  و  آزاد  کشتی 
تیروکمان،  تیراندازی،  بوکس،  تکواندو، 

قایقرانی، تنیس روی میز، دوچرخه سواری، 
دوومیدانی، شمشیربازی، بسکتبال، والیبال، 
جودو، کاراته و شنا انتظار کسب سهمیه 

وجود دارد.
و  قهرمانان  برای  فعلی  شرایط  اگر  اما 
در  ایران  مدال  کسب  اصلی  امیدهای 
المپیک تا مردادماه سال آینده ادامه پیدا 
کند، ایران شانسی برای بهبود وضعیت خود 
نسبت به المپیک ریو خواهد داشت یا اینکه 
اصلا می تواند همان 3 طلا، یک نقره و 4 

برنز را هم تکرار کند؟
شاید مهمترین نکته اینجاست که در ۲، 3 
اخیر ورزش ایران نتوانسته چهره جدیدی را 
معرفی کند و شانس های مدال ایران همان 
قهرمانان المپیک قبلی هستند و فقط شاید 
کاراته کاها که اولین المپیک خود را تجربه 
می کنند، به این دایره محدود اضافه شدند.

وزنه برداری و شانس یک طلا
با تصمیم فدراسیون جهانی وزنه برداری و 
به دلیل نمونه های دوپینگ مثبت در ۱0 
سال اخیر سهمیه ایران در المپیک ۲0۲0 
به ۲ نفر در بخش مردان و ۲ نفر در بخش 
زنان کاهش یافت. در حالی که در دوره های 
قبلی وزنه برداری ایران حداقل با ۵ یا ۶ 
نفر در المپیک حاضر می شد، حالا فقط 
۲ وزنه بردار چنین شانسی دارند. با توجه 
به وضعیت فعلی که در وزنه برداری می 
بینیم، قطعا تنها شانس کسب مدال طلای 

ایران در وزن ۹۶ کیلوگرم خواهد بود. حالا 
چه سهراب مرادی و چه کیانوش رستمی 
در این دسته شانس حضور در المپیک را 
پیدا کنند، تنها شانس های مدال طلا در 
وزنه برداری هستند. البته فعلا که سهراب 
با  و  است  مصدومیتش  درگیر  مرادی 
رکوردهای دوران اوج خود فاصله زیادی 
دارد و کیانوش رستمی هم از زمان رفتن 
به یک وزن بالاتر هنوز نتوانسته رکوردهای 
قابل توجهی را ثبت کند. این ۲ وزنه بردار 
که در المپیک ۲0۱۶ در ۲ وزن متفاوت 
۲ مدال طلا برای ایران به ارمغان آوردند، 
نهایتا در توکیو می توانند یک طلا برای 
ایران کسب کنند؛ اگرچه کار آنها به راحتی 

المپیک قبلی نیست.

كشتی آزاد و امید به حسن یزدانی
حسن یزدانی که در المپیک ۲0۱۶ یکی 
از 3 طلایی کاروان ایران بود و در لحظات 
پایانی کشتی سخت خود با حریف روس در 
وزن 74 کیلوگرم توانست حکم پیروزی را 
دریافت کند، قطعا اصلی ترین امید در میان 
آزادکاران برای المپیک ۲0۲0 هم خواهد 
بود. البته رقیب بزرگی به نام دیوید تیلور که 
در سال های اخیر ۲ بار موفق به شکست 
نابغه  اصلی  دغدغه  شاید  شده،  یزدانی 
کشتی ایران برای رسیدن به دومین طلای 
المپیک باشد. در کشتی آزاد بعید است در 
سبک وزن شانسی برای کسب مدال طلا 

وجود داشته باشد، اما به جز 8۶ کیلوگرم با 
حضور حسن یزدانی، شاید در ۹7 و ۱۲۵ 
کیلوگرم هم امیدها برای رفتن روی سکوی 

المپیک کمرنگ نباشد.

كشتی فرنگی؛ در انتظار معجزه بنا
لابه لای  هم  خودش  بنا  محمد 
علاقه مندان  که  می گوید  صحبت هایش 
به کشتی خیلی نباید در المپیک ۲0۲0 
به تیمش امیدوار باشند. این تیم فقط در 
المپیک لندن با 3 مدال طلا درخشید؛ 
وگرنه در هیچ مقطعی کشتی فرنگی ایران 
آنقدر امیدوار کننده در المپیک حاضر نشده 
است. حتی در ریو هم تنها با ۲ مدال برنز 
سعید عبدولی و قاسم رضایی به کار خود 
پایان داد. خوب می دانیم که کشتی فرنگی 
با شرایط فعلی تقریبا هیچ شانسی برای 
کسب مدال طلا در المپیک ندارد و فقط 
شاید چند فرنگی کار بتوانند مدال های برنز 
دوره قبلی را تکرار کنند. البته که هنوز یک 
سال زمان باقی مانده و شاید بنا بتواند با 
معجزه خود یک کشتی گیر شاخص در 
حد قهرمان المپیک را روی تشک بفرستد.

این تکواندوی كم امید و بی ستاره
با  ریو  المپیک  در  که  ایران  تکواندوی 
امیدهای زیادی روی شیاپچانگ رفت، اما 
در بخش مردان در کمال شگفتی به هیچ 
مدالی دست پیدا نکرد، هنوز نتوانسته از 
شوک المپیک ۲0۱۶ به طور کامل خارج 
شود. ستاره های سال های اخیر این رشته 
دیگر در سطح جهان اقتدار لازم را ندارند 
و غیبت آنها در میان 3 نفر برتر همه اوزان 
نشان  را  این  هم  رنکینگ  در  المپیکی 

می دهد.

گمانه زنی درباره شانس های طلایی در المپیک

ایران و توکیو۲۰۲۰؛ زنگ خطر!

و احتمال دارد کریمی فصل آینده به 
جای علی دایی هدایت سایپا را بر عهده 
بگیرد ولی تا پایان فصل ایراهیم صادقی 
مسئولیت هدایت نارنجی پوشان را بر 

عهده خواهد داشت.
نارنجی وفادار فوتبال ایران با تعصب مثال 
زدنی اش به تیم سایپا و دارا بودن سابقه 
۱۹ ساله در این باشگاه که ۱۲ سال آن 
بازوبند کاپیتانی  و در ۲ فصل اخیر به 
کادرفنی  دایی در  عنوان دستیار علی 
سایپا حضور داشت حال باید در سمت 
جدید خود یعنی نفر اول سکان نارنجی 

پوشان عهده دار مسئولیت باشد.
صادقی که 3 دوره مرد اخلاق فوتبال 
با  ارتباط  در  است  گرفته  نام  ایران 
تیم  این  سرمربی  عنوان  به  حضورش 
گفت؛ اینجا خانه من است و من خودم 
را فرزند سایپا می دانم و بعد از تکلیف 

سرمربیگری ابتدا با آقای دایی صحبت 
کردم و از ایشان اجازه گرفتم و در جلسه 
ایی که بعدازظهر امروز با حضور مدیران 
رسیدگی  خواستار  شد  برگزار  ارشد 
به مسائل مالی و مشکلات بازیکنان و 
همچنین آینده کاری خودم شدم که 
براساس صحبت های مدیرعامل محترم 
به زودی ۱0 درصد پرداختی خواهیم 

داشت.
در  بتوانم  امیدوارم  داد؛  ادامه  صادقی 
سایپا  فوتبال  تیم  سرمربیگری  مسند 

موثر و مفید باشم.
باشگاه  سوی  از  که  وفادار  نارنجی 
سایپا، در سالهای پیش به کلاس های 
مربیگری فرستاده شده است و برای  او 
هزینه ها شده  گفت و می خواهم از 
تمامی ظرفیت های باشگاه در جهت 

ساخت یک تیم قدرتمند بهره ببرم.
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علی دایی پس از برکناری از تیم سایپا در 
یک نشست خبری از عملکرد مدیران سایپا 
انتقاد کرد و گفت:خدا را شکر می کنم که 

به خاطر احقاق حق اخراج شدم.
سرمربی پیشین تیم فوتبال سایپا ادامه داد:  
حق هر مجموعه ای است که مربی خود را 
اخراج کند. من قبل از دیدار با ذوب آهن 
این  می توانید  شما  و  بودم  شده  اخراج 
موضوع را از ابراهیم صادقی سوال کنید. او 
روز گذشته با من تماس گرفت و من هم 

برایش آرزوی موفقیت کردم.

سو استفاده از واژه ی کارگر
نارضایتی  ابراز  از  دایی  برکنار  حکم  در 
کارگران سایپا به عنوان یکی از دلایل این 
تصمیم یاد شده بود. دایی در این باره گفت: 
در حکم اخراج من متاسفانه از واژه مقدس 
کارگر سوء استفاده شده و آقایان از آن برای 

خودشان سنگر درست می کنند. 
افتخارم بوده که این سال ها کنار کارگران 
بوده ام. حداقل منِ علی دایی به خاطر کاری 
که در این سال ها انجام داده ام دل کارگران 

را شاد کرده ام. شما کجا بودید؟!
 من به دلیل اینکه حرف حق زدم اخراج 
شدم. مگر به کسی توهین کرد م؟ مگر من 
اسم کارگر در صحبت هایم آورده ام؟ فقط 

گفتم که حق این بچه ها را بدهید.
 شاید آقایان ناراحت شده اند که من اسم 
قلعه بانی  و هاشمی )مدیران سابق باشگاه 
سایپا( را آورده ام. من باز هم می گویم که 
این دو نفر مرد بودند و کمک کردند که 

قهرمان شدیم.

درد جامعه را گفتم
 70 تیبا  و  میلیون   ۵0 پراید  گفتم  من 
کجای  گفتم؟  دروغ  است  شده  میلیون 
حرف من اشتباه بوده؟ من درد جامعه را 

گفتم. 
پیدا  افزایش  اینقدر  قیمت ها  گفتم  من 
کرده، حقوق ما که زیاد نشده، حداقل آن را 

به موقع بدهید.

کار  چه  کارگر  برای  شما  سایپا!  آقای 
برابر  دو  را  چیز  همه  قیمت  کرده اید؟ 
کرده اید اما آیا حقوق کارگران را هم افزایش 

داده اید؟
اگر کارگران خوشحال شده باشند من از 
اخراجم خوشحال هستم اما مردم را فریب 

ندهید. 
من و بازیکنان در باشگاه تعهداتمان را انجام 
دادیم. تیمی که شاید کم هزینه ترین تیم 
جدول  هفتم  رده  در  بوده  باشگاه  تاریخ 

تحویل دادیم. 
سال قبل چهارم شدیم و به پلی آف آسیا 
رسیدیم. یکسری جوان را هم به فوتبال 
کشور معرفی کردم. من به تعهدات خودم 

عمل کردم.
آقایان شما کی به تعهدات خود به مردم 
عمل کردید؟ پول مردم را گرفتید و هر روز 
به آنها یک قول دادید که به هیچ کدام از 

آنها نیز عمل نکردید.
خریدار، ماشین رنو ثبت نام کرده به او یک 
ماشین دیگر تحویل می دهید. آقایان جلوی 
کارخانه شما تحصن شده بود نه جلوی در 

خانه من، نه جلوی محل کار من!

هر سه بار غیر فوتبالی اخراج شدم
من در فوتبال تا الان 3 بار اخراج شده ام که 

هر 3 بار آن غیرفوتبالی بوده است.
دفعه اول گفتم رئیس جمهور مرا اخراج 
کرده همه شما خندیدید اما بعد دیدید که 
رئیس جمهور بود. دفعه دوم از پرسپولیس 
وزیر  دستور  به  هم  آن  که  شدم  اخراج 

ورزش بود. 
دفعه سوم هم که الان است. من با مردم 
زندگی کرده ام. من برای نشستن پشت میز 

به دنیا نیامده ام. 
کجا  الان  کردند  اخراج  مرا  که  آنهایی 
هستند؟  مطمئن باشید آینده بزرگ ترین 
قاضی است و همه چیز را نشان می دهد. 
دایی چه کسی  نشان می دهد که  آینده 
و  گودرزی ها  و  مدبرها  امثال  و  بوده 
رئیس جمهورها چه کسانی بوده اند. گذشت 
آینده  نسل های  به  را  چیز  همه  زمان 

می فهماند.

دوست نداشتند سایپا موفق شود
خیلی سخت است شما با کسانی کار کنید 
موفق  تیمتان  باشند  نداشته  دوست  که 

باشد. 
بازیکنانم  به  ذوب آهن  با  بازی  از  قبل 
گفتم ما تنهاییم و خیلی ها دوست 
دارند شکست بخوریم اما به خاطر 
خودمان و آنهایی که دوستمان 
برنده  و  کنیم  بازی  باید  دارند 
شویم. به شرف بازیکنانم درود 
می فرستم که بهترین بازی فصل 
را انجام دادند. شاید آنها با رفتن 

من حق و حقوشان را بگیرند.

10 بار جلوی اعتصاب بازیکنان 
را گرفتم

اخراج من  را شکر می کنم که  خدا 
بعد از باخت تیمم رخ نداد. وجدانم 
تلاش  جوره  همه  که  است  راحت 
کردم. از سال پیش تا الان ۱0 بار 

بازیکنانم را گرفته ام. من  جلوی اعتصاب 
ممنون آقایان هستم که مرا به چیزی که 

به دنبالش بودم زودتر رساندند.

فقط زیر بیرق ابا عبدالله )ع(
سر خم می کنم

جوان تر که بودم حرفی زدم که دوباره آن 
را تکرار می کنم؛ علی دایی زیر بیرق هیچ 
کسی سر خم نمی کند نه چپ، نه راست 
و نه میانه. من فقط زیر بیرق یک نفر سرم 
را خم کرده ام و آن اباعبدالله الحسین )ع( 
است و به غیر از آن زیر پرچم کسی سرم 

را خم نمی کنم. 
من تا به اینجا هم که رسیده ام با تلاش 
خودم بوده؛ درس خواندم و کار کرده ام تا به 
اینجا برسم. وجدانم راحت است یک ریال 
هم مال حرام در زندگی ام نیاورده ام. الان 
آرامش دارم. شاید بعد از این مصاحبه برخی 
که قدرت دارند آرامش من را به هم بزنند 

اما من پیه این موضوع را به تنم مالیده ام.

»سردار غفور« چطور یک شبه شد 
»مصطفی مدبر«؟

مدبر«  »مصطفی  را  دایی  اخراج  حکم 
مدیرعامل باشگاه سایپا امضا کرده، دایی در 
این باره گفت: شخصی به نام مصطفی مدبر 
برای من وجود خارجی ندارد و من سردار 

غفور درجزی دورق را می شناسم. 
که  شنیدم  نود،  برنامه های  از  یکی  در 
شخصی با سمت رئیس شرکت توسعه و 
تجهیز در حال صحبت است. وقتی تصویر 
همان  که  شناختمش  دیدم  را  فرد  این 
سردار غفور خودمان است. حالا چگونه نام 

او مصطفی مدبر شده است؟ 
کاش یک نفر از ثبت احوال اینجا بود و 
می تواند  نفر  یک  آیا  که  می کردم  سوال 
کند؟  عوض  را  فامیلش  و  اسم  همزمان 
شناسنامه،  کردن  عوض  با  می شود  مگر 

شخصیت و گذشته را هم عوض کرد؟ 
فردا بصورت مکتوب پیگیری می کنم که 
دورق  درجزی  سردار  نام  به  شخصی  آیا 

می تواند این کار را انجام بدهد یا خیر؟
من این فرد را از زمانی که مسئول حراست 
صدا و سیما بود می شناسم. یک پرونده در 
سال 8۵ داشتم که یک خانم 300 میلیون 
تومان پول مرا خورده بود. این زن خودش 
دورق  درجزی  غفور  سردار  آشنایان  از  را 
معرفی می کرد. محکومیت آن زن را گرفتم 
که مدتی در زندان بود و فرار کرد اما دوباره 

او را گرفتند.
وقتی می گفتم کسانی به تیم آمده اند که 
با من خصومت دارند همین ها را می گفتم. 
چگونه  دورق  درجزی  نمی دانم  الان 
فعالیت  او  مگر  شده.  سایپا  مدیرعامل 
استعلام  فردا  باید  است؟  داشته  ورزشی 
بگیرم که آیا حکم فسخ قرارداد با امضای 

او می تواند معتبر باشد یا نه؟

کمترین هزینه ها را داشتیم
از  بخشی  فوتبال  اما  فوتبالم  عاشق  من 
زندگی من است نه همه آن. ما مشکلاتی 

داریم که فوتبال در آن گم است.
زمان پیوستن به سایپا دوستم مدیرعامل 
این باشگاه بود. ما در این مدت کمترین 

در  مقاومتی  اقتصاد  توجه  با  را  هزینه 
پیش گرفتیم. قرارداد من با این باشگاه نیز 
خنده دار است. من به خاطر پول به این تیم 
انتخاب های خود  باید در  آدم  اما  نیامدم. 

دوستی ها را کنار بگذارد.

ثروتی که با حقوق دولتی جمع 
نمی شود!

 در این مملکت خیلی ها به بنده های خدا 
می توانند  می کنند  فکر  و  هستند  وصل 
کار خودشان را جلو ببرند. ببخشید مگر 
آن بالایی الکی است؟ تنها چیزی که من 
به آن دلبستگی ندارم دنیا است. با تمام 
حرف هایی که پشت سرم می زنند من یک 
خانه در تهران و یک ویلا در نوشهر دارم. 
چند مغازه هم دارم که به صورت شریکی 
کار می کنند. دو ماشین هم دارم که سوار 
می شوم. شما نگاه کنید ببینید من به جز 

اینها چه دارم؟ 
اما هزاران نفر هستند که می توانید بروید و 
بگویید چقدر حقوق دولتی می گیرند، بعد 
ببینید چه چیزهایی دارند و چه چیزهایی 

به نام زن و بچه  آنها است.
متاسفانه یکسری شعار می دهند که فدایی 

مملکت هستند؛ 
است  سال  چند  مملکت  فدایی!  آقایان 
زندگی  کشور  از  خارج  شما  بچه های 

می کنند؟ 
با این وضع دلار چقدر هزینه آنها می شود؟ 
به نظر شما با این حقوق ها می شود چنین 

خرجی انجام داد؟
نه چیز دیگری. من کار  نه مشاورم،  من 
خودم را انجام می دهم اگر کارم خوب باشد 
مثل سایر مردم وضعم بهتر می شود. اگر هم 

بد باشد باید فشار اقتصادی را تحمل کنم.

مدیران سایپا غیرمتخصصند
نه  که  هستند  آدم هایی  اینها  متاسفانه 
فوتبالی هستند و نه خودروساز، در سایپا 
کسی را آورده اند که در پتروشیمی بوده و 
خودروساز نبوده است. خیلی چیزهاست که 
آدم نمی خواهد بگوید و شاید خیلی چیزها 

را در دلم می گذارم که بماند.
منافع خیلی ها به خطر می افتد که مرا اخراج 
می کنند. مصطفی مدبر چگونه آمد و به 
واسطه چه کسانی بود؟ چگونه یک نفر به 
یک باره از جایی اخراج می شود و در جای 
دیگری حضور پیدا می کند؟ هر کسی که 
می آید افراد خودش را می آورد و به توانایی ها 

و گذشت های اشخاص کاری ندارند.

خبر اخراجم مثل پلنگ صورتی دایم 
روی صفحه تلویزیون است

از نظر من خیلی از باشگاه ها در آستانه 
چرا  نمی دانم  هستند.  ورشکستگی 
نمی خواهند با مردم رو راست باشند؟ چرا 
همین سایپا به بدهی های میلیاردی اش 
اشاره نمی کند تا مردم و سهامداران این 
در  چیزها  این  چرا  بفهمند.  را  مسائل 
خبر  اما  نمی آید  خبر  شبکه  زیرنویس 
اخراج من به صورت ۲4 ساعته زیرنویس 
می شود و مثل پلنگ صورتی می رود و 
می آید! به همین دلیل است که می گویم 
برخی دوست دارند آرامش من را به هم 

بزنند.

تا پایان فصل مذاکره نمی کنم
تا روز گذشته تیم داشتم و به هیچ  من 
عنوان هم به خودم اجازه نمی دهم قبل از 
اینکه فصل تمام شود با کسی مذاکره کنم 
اما الان چند پیشنهاد دارم که می توانم با 

آنها مذاکره کنم.

مردم برای تیم ملی سرمربی بزرگ 
می خواهند

مردم مربی بزرگ خارجی را دوست دارند 
فدراسیون  آیا  دلار  وضعیت  این  با  اما 
می تواند چنین شخصی را بیاورد؟ به هر 
مربی  یک  که  دارند  دوست  مردم  حال 
ملی  تیم  به  کی روش  در سطح  خارجی 

بیاید.
دایی درباره اینکه آیا امکان دارد به عنوان 
گفت:  شود  انتخاب  ملی  تیم  سرمربی 
به بعد راحت  این  از  همانطور که گفتم 
پیشنهادهایم صحبت  مورد  در  می توانم 
کنم. اگر به نتیجه برسد کار می کنیم اگر 
هم به نتیجه نرسد راحت می شویم و شما 

دیگر قیافه من را نمی بینید!

فردوسی پور هم بخاطر همین مسایل 
بیرون است

خاطر  به  فردوسی پور  عادل  نظرم  به   
ذلت  و  عزت  است.  بیرون  مسائل  این 
دست خداست و من همه چیز را از آن 
بالایی دارم. خیلی ها خواستند مرا زمین 
آقایان  به  من  نخواست.  خدا  اما  بزنند 
وصف  در  که  هستند  کسانی  می گویم 
باشد  لازم  اگر  و  دارند  گفتنی ها  شما 
این حرف ها با مدرک عنوان می شود و 
آن موقع شما دیگر جایی در بین مردم 

نخواهید داشت.

علی دایی: 

دوست نداشتند سایپا موفق شود
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n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                   n سردبیر: مهدی تیموری                           n دبیر تحریریه: محمد حیرانی

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان  ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

n تیراژ: 0 ۵0 نسخه     n تلفن: n               3۲۲۱۹۱47   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 8۲ n  چاپ و لیتوگرافی: نگار نقش  n  صفحه آرا:  احمد شاهوند، امیررضا بیات  

سولسشر: باید 250 بازیکن جدید جذب كنیم!
اوله گنار سولسشر، سرمربی یونایتد در رابطه با نقل و انتقالات تابستانی یونایتد 

گفت:»حرف آخر در مورد جذب یا جدایی بازیکنان را من می زنم. از شرایط راضی 
هستم و حدس می زنم باید ۲۵0 بازیکن جذب کنیم! چرا که شما رسانه ها منتظر 

این هستید تا از بازیکنانی که باید جذب کنیم، بنویسید.«

» نبی كیتا« فصل را به علت مصدومیت از دست داد !
نبی کیتا، هافبک گینه ای لیورپول به دلیل مصدومیت در بازی با بارسلونا، ادامه 

فصل را از دست خواهد داد. نیمه اول بازی حساس بارسا و لیورپول در نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان بود که نبی کیتا دچار مصدومیت همسترینگ شد و دیگر نتوانست 

به کار ادامه دهد.

»كریستین رومرو« در آستانه انتقال به یوونتوس 
رییس جنوا، گفت مذاکرات آنها با یوونتوس برای فروش کریستین رومرو در مرحله 

پیشرفته ای قرار دارد. یوونتوس ماهها پیش بر سر انتقال کریستین رومرو، مدافع ۲0 
ساله آرژانتینی با جنوا به توافق رسید و طبق توافقات، کریستین رومرو با انتقالی 30 

میلیون یورویی به یوونتوس خواهد پیوست. 

یونایتد برای فروش سانچز مبلغی را هم به خریدار می دهد!
سانچز هفته ای ۵00 هزار پوند از منچستریونایتد دریافت میکند و عملکرد بسیار 

ضعیفی در این تیم داشته و به همین ترتیب به نظر می رسد که یونایتد قصد دارد 
۱3 میلیون پوند از حقوق وی را پرداخت کند تا سایر تیم ها را برای جذب وی 

ترغیب کند!

مورینیو: مسی خدای فوتبال است!
درخشش لیونل مسی حتی باعث شده تا ژوزه مورینیو نیز لقب خدای فوتبال را به 

او بدهد. پس از شکست لیورپول با درخشش مسی در نوکمپ، مورینیو گفت:»خدای 
فوتبال )مسی( در بازی با لیورپول، تفاوت ها را رقم زد. البته که بارسا پر از ستاره های 

بزرگ است ولی این بشر واقعا باورنکردنی است.«

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

لیکنز دو روز به تراكتوری ها استراحت داد!
تیم تراکتورسازی روز چهارشنبه در دیداری حساس به مصاف پرسپولیس تهران رفت. 

پس از این دیدار سرخپوشان تبریزی روز گذشته در ورزشگاه بنیان دیزل ریکاوری 
کردند. پس از این تمرین جرج لیکنز تمرینات تیمش را به مدت دو روز تعطیل کرد و 

به شاگردانش استراحت داد.

آمار ضعیف و عجیب فولادی ها در فولاد آره نا !
فولاد با تساوی مقابل پیکان، یک پیروزی خانگی را از دست داد. سرخپوشان 

اهوازی در استادیوم جدید خود آمار خوبی نداشته اند. تیم فولاد در این فصل تا کنون 
۵ بازی در فولاد آره نا انجام داده، شاگردان قطبی مقابل سپاهان، پدیده و پیکان به 

تساوی رسیده و برابر صنعت نفت نیز شکست خورده اند.

فتحی: به دنبال جذب یک سرمربی خارجی بزرگ هستیم
امیرحسین فتحی، مدیرعامل استقلال درباره برکناری شفر و انتخاب سرمربی 

جدید استقلال اظهار داشت متاسفانه با شفر قرارداد غیر حرفه ای امضا شده است. 
ما چهارشنبه جلسه کمیته فنی داشتیم. ما مشورت های خوبی داشته ایم. ما به 

دنبال یک مربی توانمند و بزرگ خارجی هستیم. 

كی روش در صدر دست نیافتنی تر برای رقبا 
لوسیانو پریرا مهاجم برزیلی تیم فوتبال فولادخوزستان موفق شد سیزدهمین گل 

خود را برای قرمزپوشان خوزستانی مقابل پیکان ثبت کند ولی یک روز بعد استنلی 
کی روش بار دیگر گلزنی کرد تا در روزهایی که علیپور روی عدد ۱3 متوقف شده، 

کی روش یک گل دیگر هم بزند و خودش را ۱۵ گله کند.

»علی طاهران« از تراكتورسازی كنار گذاشته شد!
صحبتهای  مصاحبهای  طی  گذشته  روز  تراکتور  تیم  بازیکن  طاهران  علی 

غیرمسئولانهای انجام داد که پس از این موضوع این بازیکن با نظر سرمربی از تیم کنار 
گذاشته شد. طبق تصمیم جرج لیکنز سرمربی تیم، وی در اختیار باشگاه قرار گرفته 

است و تا پایان فصل حق حضور در کنار تیم را نخواهد داشت.

تکلیف سوپرجام چه شد؟
جنجال روز

سوپرجام  و  حذفی  جام  لیگ،  اعتبار  حفظ 
باشگاه های ایران بر عهده سازمان لیگ کشور است.

این اعتبار با برنامه ریزی و اجرای منظم مسابقات 
طبق تقویم و حفظ احترام تمامی عوامل برگزاری و 

مشارکت کنندگان در آن  افزایش می یابد.
مسابقه ی سوپرجام  نتیجه ی  در  زیاد  ابهامات  اما 

فصل قبل، این اعتبار را زیر سوال برده است. 
سوپرجام مسابقه ای که بین دو قهرمان لیگ برتر و جام 
حذفی برگزار می شود و سال گذشته قرار بود این بازی 
بین پرسپولیس قهرمان لیگ و استقلال قهرمان حذفی 
درخواست  و  ترکیه  به  استقلال  شوداماسفر  برگزار 

تعویق زمان برگزاری، موضوع را پیچیده کرد. 
آن زمان در نشست شورای تامین مقرر شد نتیجه  
سه - صفر به سود پرسپولیس اعلام شود. اما باشگاه 
استقلال به این تصمیم اعتراض کرد و کار به دادگاه 
عالی ورزش )دادگاه کاس( در سوئیس کشیده شد. 
جلسه استماع حرف های نماینده استقلال به عنوان 
شاکی و نماینده فدراسیون و پرسپولیس به عنوان 
متشاکی پیش از عید برگزار شد اما در حالی که 
تا آخر فروردین اعلام  باید حداکثر  جواب دادگاه 

می شد، هنوز خبری از حکم قاضی نیست!

اینکه هیچ یک از طرفین دعوی در مورد نتیجه پرونده 
صحبت نمی کنند، بسیار ابهام آمیز است اما حداقل 
سازمان لیگ برای حفظ اعتبار خود و سوپرجام هم 
که شده باید تکلیف این جام را  مشخص کند و به 

شایعه  توافق پنهانی طرفین پایان دهد. 

در حالی که در روزهای اخیر از دیک ادووکات هلندی 
به عنوان اصلی ترین گزینه هدایت تیم ملی فوتبال 
ایران یاد شده است، ادووکات برای سرمربیگری تیم 

ملی اسکاتلند ابراز علاقه کرد.
ادووکات 7۱ ساله در گفت و گویی با بخش ورزشی 
روزنامه سان چاپ اسکاتلند تصریح کرد که مشتاق 

است الکس مک لیش شود. 
مک لیش ماه گذشته از هدایت تیم ملی اسکاتلند کنار 

رفت. 
فوتبال  اتحادیه  »اگر  است  گفته  حتی  ادووکات 
اسکاتلند به من پیشنهاد سرمربیگری تیم ملی این 

کشور را بدهد قطعا آن را خواهم پذیرفت.«
در روزهای گذشته شایعاتی در مورد مذاکره فدراسیون 
فوتبال ایران با این مربی هلندی مطرح شده بود و 
حتی برخی شبکه های اجتماعی گفتند مهدی تاج 
برای پیگیری این موضوع به هلند سفر کرده است. 
اما به نظر می رسد شانس اسکاتلندی ها برای جذب 

ادووکات از تیم ملی ایران بیشتر است. 
ادووکات ۲0 سال پیش سرمربی گلاسکو رنجرز بود و 

این تیم را به قهرمانی لیگ اسکاتلند هم رسانده و از 
محبوبیت قابل توجهی در این کشور برخوردار است. 

هلند،  ملی  تیم  هدایت  بار  سه  بجز  ادووکات 
سرمربیگری تیم های ملی امارات، کره جنوبی،بلژیک، 

صربستان و روسیه را هم در کارنامه دارد. 
او تا پایان این فصل با باشگاه اف سی اوترخت هلند 

قرارداد دارد.
 

یک گزینه دیگر تیم ملی هم پرید؟
دیک ادووکات: اگر اسکاتلند پیشنهاد بدهد، حتما قبول می کنم!

روز سوژه 

ورزشی



رسانه مستقل

علی دایی: 

دوست نداشتند 
سایپا موفق شود

» دنیای هوادار«  از اتفاقات و حواشی باشگاه سایپا گزارش می دهد؛

از اخراج دایی تا سکانداری
 نارنجی وفادار

گمانه زنی درباره شانس 
های طلایی در المپیک
ایران و توکیو۲۰۲۰؛ 

زنگ خطر!

عادل و تلویزیون ،
مثل رونالدو و رئال

برانکو ایوانکوویچ :  
من همیشه می توانم

 مذاکره کنم


